
Ofoten friluftsråd  - Protokoll - Styremøte 06/08 

 

Dato: torsdag 26. juni 2008. Kl. 1700 – 2130. Sted: Narvik – Kongens gate 49, tidligere E-

verkbygget, møterommet i 2. etg. 

Til stede: Fred Åge Hol, Arild Olsen, Svein Berg, Ivar Skogvold, Randi Melgaard og Anne-

Margrethe Roll (ref) 

 

Sak 36/08 Innkalling og saksliste 

 

  Vedtak: Innkalling og saksliste godkjent. 

 

Sak 37/08 Godkjenning av protokoll fra styremøte 05/08 

 

  Vedtak: Protokoll godkjent.  

 

Sak 38/08 Status ved administrasjon i friluftsrådet 

 

Vedtak: Styreleder orienterte om siste utvikling ved administrasjon i friluftsrådet og 

om hvordan friluftsrådet skal være  bemannet i Trond Blomlies permisjonstid.  

Anne-Margrethe Roll er tilsatt i 50% stilling. Resterende stillingsandel ivaretas av 

Fred Åge Hol i 25% og  25 % ivaretas av øvrige styremedlemmer. 

 

Sak 39/08 Orientering om arbeidet med ny hjemmeside 

 Daglig leder orienterte om status i arbeidet med å utarbeide hjemmeside . 

 Daglig leder har vært redaktør  til nå. Funn har utarbeidet et forslag som styret tar 

stilling til.  

 

 Vedtak:  Etter at de nye korrigeringer er gjennomført av FUNN, sendes utkastet til 

styret for godkjenning. Når endelig utkast foreligger starter  Fred Åge med å legge 

inn stoff på hjemmesiden. 

 Arild Olsen forhører seg med Per Martin Jæger om han er interessert i å legge ut sin 

bilder på hjemmesiden mot at han får selge bilder via siden. 

 Fred Åge ordner bilde fra Kongsvikdalen 

 Arild  ordner bilde fra Efjorden 

 

Sak 40/08 Lokalisering av lagerlokaler til  friluftsrådets utstyr. 

 

Friluftsrådets utstyr er i dag spredd på flere plasser. Styre ønsker at utstyret samles 

på et sted. I mai var det møte med Agenda. Det ble ikke inngått avtale med Agenda 

på grunn av at de skulle ha et driftstilskudd på kr. 75.000.-. Daglig leder har 

kontaktet Narvik Havnevesen, Narvikgården AS, Sivilforsvaret og Beisfjord 

Idrettslag. Beisfjord IL og Narvik Havnevesen har kommet med konkrete tilbud.  

Tilbudet fra Narvik Havnevesen er leie av 100 m2  kr.2500.- per måned. 

Tilbudet fra Beisfjord IL to garasjer kr.1000.- per mnd i tillegg kommer driftsstøtte. 

Daglig leder orienterer om hvem som er kontaktet vedrørende lokaler og legger fram 

tilbudet fra Narvik Havnevesen og Beisfjor IL. Av de som er kontaktet er det Narvik 

Havnevesen som peker seg best ut, Årsaken til dette er i stor grad fordi lokalene 

ligger sentralt til ved Narvik Havn. 

 



Vedtak: Daglig leder kontakter Narvik Havnevesen og forhandler om pris. Dersom 

prisen blir lavere inngås det avtale.  

Når lokaler og leieforhold er avklart skal utstyret samles til et sted. Styrets 

medlemmer skal være behjelpelig med  å samle utstyret. 

 

Sak 41/08 Orientering om ”Turbok på nett”  

  

Daglig leder orienterte  om prosjektets status. Peter Østbergh på Nesna som er vår 

konsulent for ”Turbok på nett” har lagt ut egen hjemmeside. 

Det er nå klart for å legges ut turer .  

 

Tilgang på sidene: 

 http://158.39.107.7/ofoten/web/ 

 

og for å legge inn turer gjøres dette: 

 

http://158.39.107.7/ofoten/web/admin/logon.php 

 

 brukernavn: www 

og  

passord: www 

 

For at det skal være aktuelt å legge hjemmesiden, ”Turbok på nett”, ut offentlig må 

den enkelte kommune gå inn å legge ut turer med bilder.  Vi prøver alle å gjøre en 

innsats før vi går på ferie og kanskje i ferien dersom det passer. Det er viktig at vi er 

på offensiven. 

 

Svein Berg orienterte om: 

- Tilskudd fra  Tysfjord kommune på kr 40.000.- til ”Turbok på nett”.  

 

Vedtak: Styreleder er inntil videre redaktør for hjemmesiden ”Turbok på nett” og 

har den videre dialog med Peter Østbergh. Mail adresse: peter@heliskiguiderna.se  

TLf +47 412 04 038 

 

Daglig leder ber om overføring av tilskuddet fra Tysfjord kommune. Tilskuddet 

føres 28134  

 

Sak 42/08 Orientering om tildeling av tilskudd til aktiviteter og mindre kostnadskrevende 

nærmiljøtiltak 

  

Daglig leder orienterer om status for Basecamp og Klatreleir 

Basecamp har 16 deltakere   

Klatreleir har 13 deltakere. 

  Det er en mer på begge aktivtetene enn hva som var satt som grense. 

 

  Omsøkt tilskudd fra FL er innvilget kr. 70.000,-. Noe vi setter stor pris på. 

 

Sak 43/08 Orientering om tildeling av tilskudd til mindre kostnadskrevende nærmiljøtiltak 

   

Daglig leder orienterer om status for de enkelte prosjekter.  

http://158.39.107.7/ofoten/web/
http://158.39.107.7/ofoten/web/admin/logon.php
mailto:peter@heliskiguiderna.se


Daglig leder orientert om søknad som er oversendt FL vedrørende omdisponering av 

tildelt tilskudd til ”Skjeltersjå”. I telefon med FL er søknaden innfridd. Tilskuddet 

vil gå til utedo prosjektet. 

 

Ordførerens tur. Det er tildelt og mottatt kr 25.000,-. fra FL.  

Politiske representanter følger opp dette prosjekt i sin kommune. Ordførere 

orienteres om prosjektet og det knyttes kontakt med eventuelle samarbeidspartnere 

for gjennomføring av prosjektet. 

 

Arrangementet omtales på vår hjemmeside og på kommunenes hjemmeside i tillegg  

kontaktes avisene.  

 

Hefte 

For å drive med egen PR skal vi forsøke å utarbeide et hefte som presenterer 

ordførerens tur. Dersom det er mulig vil det være fint om ordførerne beskrev en tur  

i tillegg til den som blir gjennomført. Det settes av en side til hver tur. NB -  Bilder 

 

Vedtak.  
Fred Åge kontakter ordførere og koordinerer avisomtaler. 

Politiske representanter får ansvar for  arrangementene  i sin kommune. Ordførere 

kontaktes og de setter av en dag for arrangementet. 

  

Arild Olsen har gitt tilbakemelding fra Ballangen kommune  

Tur arrangeres 13. september 2008. 

 

Ordførerens tur skal i tillegg til at det utarbeides et hefte også beskrives  i ”Turbok 

på nett”. Gode bilder er viktig å få med. 

 

Når alle turer er gjennomført skal daglig leder utarbeide et samlebrosjyre/hefte som 

presenterer ”Ordføres tur” i den enkelte kommune.  

 

Krøkebærsafting  

  Det er tildelt  kr 25.000,-. fra FK Tilskuddet er ikke overført til OF 

 

I henhold til søknad skal tilskuddet gå til gjennomføring av kurs for lærere om 

krøkebærsafting som elevbedrift. Kompetanse heving. 

 

Vedtak: Daglig leder kontakter Seines skole, Bjørn Framnes som er kontaktperson i 

Narvik kommune om hva er status for prosjektet. 

   

Internasjonal fredsleir 

Ofoten friluftsråd søkte om tilskudd til gjennomføring av internasjonal ungdomsleir. 

Søknaden er ikke  tildelt tilskudd. 

 

Nordnorsk Fredssenter har søkt om å låne utstyr til Internasjonal ungdomsleir 

vedrelagsfritt som kan være Ofoten friluftsråds bidrag. 

 

Vedtak: Nordnorsk fredsenter får låne utstyret vederlagsfritt under forutsetning av at 

Ofoten friluftsråd ikke har behov for utstyret.  

 



Utedo 

Status for utedo prosjektet.  

Daglig leder orienterte om utedo prosjektet. Oskarsborg videregående skole har 

ferdigstillet 2 stk. utedoer og er nesten ferdig med to til. Tysfjord kommune har 

hentet de to utedoene som var ferdig. Begge utedoene er finansiert med tilskudd fra 

FL.  

I henhold til vedtak 25/08 og prioriteringsliste skal 2 utedoer plasseres på 

Langstranda friområde. Styret diskutert utforminen av utedoene og kom  fram til at 

en skal avvente med plassering av utedoer på Langstranda. Utedoer som plasseres på 

slike områder må ha lukket tank og være universell utformet. 

Slik at utedoene som nesten er ferdig skal til  Rombaken , Norddalen. Og det andre 

til Grenseleden i Tysfjord.  

 

Vedtak. Før en går videre med ny bestilling av utedoer fra Oskarsborg videregående 

skole er det viktig at styret evaluerer:  

- produktet   

- arbeidet som er gjennomført 

  

   Læring i friluft 

Seines skole har hatt ansvaret for gjennomføring av læring i friluft. Prosjektet 

fortsetter høsten 2008/2009. 

 

Vedtak: Daglig leder kontakter  Bjørn Framnes og ber om rapport og regnskap for 

første halvår 2008. 

 

Vintertur 2009 

Tilskudd gitt av FL til gjennomføring av vinterkurs 2009. Tilskuddet kan bes om 

utbetaling når planlegging er startet opp. 

 

Vedtak: Daglig leder tar kontakt med Narvik og omegn turistforening om de kan 

være del arrangør og samarbeidspartner for gjennomføring av vinerkurset. 

 

Sak 44/08 Referatsaker 

  Daglig leder orienterte fra: 

- protokoll fra årsmøte i Friluftsrådenes Landsforbund  

- Brev fra FL v/ Morten Dåsnes. Ønske om god sommer og en utfordring for 

sommeren og to for høsten 

- ledersamling i Stavanger i september og oktober. 

- Tøttadalen: utarbeiding av forvaltningsplan, drifts- og bruksplan 

- Rombaksboten Daglig leder sitter i dag i styret til Rombaken grunneier- og 

brukerlag.(RGB) 

Vedtak: Daglig leder tilskriver RGB og orienterer om at daglig leder går ut av 

styret. 

Nordland Fylkeskommune. Utkast til Ramme-/samarbeidavtale om 

folkehelsearbeid 

  -  

Eventuelt - Nytt kart er utarbeidet for grenseleden Elvegård i nord, Ritsem i øst og Kobbelv i 

sør 

 

 - Fergeskyss fra Kjøpsvik  i perioden 4/7 til medio september, må ringe på forhånd. 


